
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 30.10.2023 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 
Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
 
Elever: Alexander (9.Q) og Maja (9.Z) 

Axel Møller (9B) og Ida Rasmussen (9B) 

 
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Sigurd Brønnum,  
Søren Orla Rasmussen og Mikkel Holm 

Afbud 
 
 
 
 
 
 
Axel og 
Ida  

 

Møde-
leder 

 Referent Søren 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

 
Formanden indledte med følgende ord: 
Vi har brug for at kigge fremad. Nu skal vi som 
bestyrelse starte på en frisk. Vores skole står foran 
nogle udfordringer. Vi skal lykkes. Alle skal forstå at 
alle vil have en god skole. Giv plads og respekt for 
forskellighed, så kommer vi et godt sted hen.  
Velkommen til Sigurd og de nye afdelingsledere.  
Vi står med et blankt lærred og kommer kun i mål 
hvis vi står sammen – vi skal i mål.  
Tillid kommer med tid. Vi skal spille hinanden gode.  
 
Dagsorden godkendt.  

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Ikke noget nyt. Kun et møde indtil nu. Søren følger 
elevråddets arbejde fremadrettet. 

3. Præsentation af bestyrelsen  
 

Benjamin, formand. Fire børn – tre på Nordskolen.  
Pernille, TR og AMR for pædagogerne på afd. Bau  
Tine, lærer og TR for lærerne på afd. Jyl  
Michael, næstformand, tre børn.  
Nicolaj, tre børn – ét på afd. Bau  



 

 

Søren, tre børn, ny afd. leder på Nordskolen 
Katja  
Rikke, tre børn  
Samuel, tre børn  
Jesper, tre børn 
Maja, går i 9. klasse Elevrådsrep.  
Aleksander, 9.Q Elevrådsrep.  

4. Præsentation af ny konst. Leder Sigurd 
Brønnum 
 

Sigurd Brønnum, 25 år i skoleledelse. Hvis man vil 
noget skal man gå forrest. To børn. Faxe kommune 
i 16 år. Har erfaring med distriktsskoleledelse.  
Skal passe både Nordskolen og Himmelev skole. Vi 
vil det samme – nemlig at lave god skole.  
Jeg har en opgave som skoleleder og I har en 
opgave som bestyrelse. Bor i Haslev. Gift i 31 år. 
Jeg bliver her til der er ansat en ny skoleleder – 
uanset tid.  
 

 
5. 
 

Præsentation af den nye ledelse på afd. 
Jyllinge 
 

Mikkel, bor i Ågerup, har tre børn 23, 25 og 30 år. 
Gift i 26 år. Arbejdet mange år i SFO, 
befalingsmand, døgninst. og børnehave. 13 år i 
Osted Fri og efterskole. Leder af SFO og Klub. 
Ønsker gennemsigtighed i organisationen. Udelivs-
SFO passion.  
 
 
  

6.  Opfølgning på SFO handleplan 
Der gives en status på arbejdet  

Arbejdsplanen blev uddelt og gennemgået  
 
SFO har gennem det sidste halve år haft besøg af 
en konsulent fra forvaltningen Thilde.  
 
Konsulenten har identificeret flere udviklingspunkter 
Som Mikkel og Sigurd har omsat i følgende 
indsatser: 
 
Kerneopgaven >< kerneydelsen 
Strukturen i hverdagen og ugeskemaer 
Sprog og kollegaskab 
Kommunikation på alle planer  
Børnesyn og tilgang til børn og forældre  
 
Mikkel har aftalt et forløb med Boserup Naturcenter. 
De kommer ud og kigger på Nordskolen. Der er 
kommet tavler op og det øger synligheden for 
børnene. Sprog og kommunikation er i fokus. 
Børnesyn er et fokusområde.  
God Halloween i fredags. Børnene var glade.  
 
Støtte til Mikkels møde at gribe tingene an på. Fedt 
med nogle proaktive tanker. Brug os gerne i 
bestyrelsen.  
 
Det virker som lidt få med syv medarbejdere i 
SFO’en. Godt I nytænker rummet rent fysisk.  



 

 

 

7. Løse ender og opsamlinger  Sigurd: Opdatering af skolebestyrelses 
medlemslisten.  
 
Mobilpolitik – skulle sendes til LMU – hvad er 
status? Sigurd finder ud af det.  
 
Mikkel: Ordensreglement – opfølgning – ledelsen 
følger op og finder ud af hvor den ligger. 
 
Gruppeordning: Hvor er vi henne – tilsyn?  
 
Bestyrelsen ønsker opfølgning.  
 
Sigurd skal bruge god tid på at sætte sig godt ind i 
sagerne. De relevante ledere vil Sigurd gerne 
invitere med til SB møderne efter behov.  
 
Benjamin: Ønske om overblik over økonomien. 
Opdelt mellem almenområdet og specialområdet.  
Politisk beslutning om en daglig leder på hver 
matrikel – dette ser bestyrelsen gerne udført i 
praksis. Sigurd vil undersøge det.  
 
Hvilke traditioner har vi og skal vi dyrke? 
Bestyrelsen vil gerne understøtte.  
 

8. Det fremadrettede arbejde de næste 4. 
mdr. og ønsker til punkter til de 
kommende møder 

 
Rikke ønsker at datoer hvor forældre forventes at 
medvirke sendes ud i virkelig god tid. Det gør det 
svært at bakke op.  
Vi tænker at udarbejde en aktivitetskalender 
 
 

 
9. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

 
Formand: Ansættelsesudvalg til ny skoleleder sat i 
gang. Et stærkt felt forventes.  
 
Skoleleder: I gang med at få overblik over 
institutionen  
 
Medarbejder: Trivselseftermiddag på Bau i fredags 
her fik medarbejderne mulighed for medarbejderne 
til at komme med input til ansættelsesudvalget. 
Mange skægkræ (skadedyr) på afd. Bau. Godt 
samarbejde med fritidsklubber.  
Afd. Jyl – uge 39: god tid til at være sammen, gode 
erfaringer. Halloween i fredags, uhyggeligt. Galla i 
udskolingen for 7-9 klasse. Elevrådet: det var 
udmærket    
 

10. Evt. Næste møde d. 11/12  
Alle ledere og bestyrelse holder julefrokost 
sammen.  



 

 

 
Bestyrelsen vil gerne besøge begge matrikler og se 
skolerne til en rundvisning.  
 
Bestyrelsen har tre dage til at gennemgå og 
kommentere referatet.  

11. Godkendelse af referat Septembers referat skal ud og oktobers skal 
ordnes.  


